
Här nedan följer BIRGITTAS RAPPORT: 

Den 13 augusti hade vi höstens första KPR-
möte som telefonmöte.

Följande punkter togs upp till diskussion:

-  Värmlandstrafik (Anders Wahlén informerade 
om sjukresor och servicelinjer.

Om detta kan man läsa på 1177 Vårdguiden, 
sjukresor i Värmland eller få information på tel 
0771-323200.

-  Jonas Ås ordf i Vård o Omsorgsutskottet 
informerade om:

 - Att hälsa på äldre på boenden går ej i dagens 
läge

  - Personalsituationen - högre frånvaro pga 
corona och man har fått utnyttja 
hyrsjuksköterskor

  - Arvika Fastighetsbolag arbetar vidare med 
utveckling om fortsatt byggande av ev 
trygghetsboende på Bröderna Karlssons 
tomten. Detaljplanen behöver ändras. Vidare 
information kommer.



- Lisa Levin(ordf KPR) informerade från 
kommunen om:

  - Okynnesåkningen med hög musik i centrum 
och hur man vill(kan) åtgärda detta

  - Överförmyndarnämnden och dess arbete

  - Fastighetsbolaget flyttar sin reception till 
Hamngatan

  - Från Lärande och stöd meddelas om ökad 
social oro och misshandel av barn i dessa 
coronatider

  - Uppmaning: Är man sjuk sök vård!

Vi utvärderade vårt första telefonmöte och ska 
till nästa möte ta ställning om vi ska ha 
telefonmöte eller digitalt möte.

Vid tangentbordet Birgitta Frödin

Hela protokollet finns även att läsa här på 
hemsidan, under fliken Om Föreningen, 
Pensionärsrådet. 


